
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 23/01/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Επαναλειτουργία Κέντρου Εκπαίδευσης Εφοδιασμού Μεταφορών 

(ΚΕΕΜ) Σπάρτης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως ενημέρωσης κατοίκων Σπάρτης, ολοένα και περισσότερο διαδίδονται φήμες, 
εντός της τοπικής κοινωνίας, σχετίζουσες με την επαναλειτουργία του ΚΕΕΜ Σπάρτης. 
Οι φήμες και οι συζητήσεις επικεντρώνονται, εκτός του ενδεχόμενου μετατροπής του 
ΚΕΕΜ ως κέντρο κατάταξης νεοσυλλέκτων, στις εναλλακτικές δυνητικά πιθανότητες 
λειτουργίας του ως κέντρο κατάταξης επαγγελματιών οπλιτών είτε ως κέντρο 
εκπαίδευσης οδηγών επαγγελματιών οπλιτών, μαγείρων και αρτοποιών οπλιτών. 
Ειρήσθω εν παρόδω, κατά την ενημέρωση, οι εγκαταστάσεις του στρατοπέδου είναι 
σύγχρονες και βρίσκονται σε ικανοποιητική κατάσταση, ώστε να επιτελέσει τον όποιο 
ρόλο θα του ανατεθεί εκ των αναδειχθέντων προοπτικών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε εάν στους σχεδιασμούς του υφ΄ υμών Υπουργείου 
εντάσσεται και η προοπτική επαναλειτουργίας του Κέντρου Εκπαίδευσης Εφοδιασμού 
Μεταφορών (ΚΕΕΜ) Σπάρτης κατά τα αναφερόμενα; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1856

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/1/2023




